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 Tisdag 9 december 2008  

 

 

 

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén  Anna Källström 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Ledamöter Anna Källström (HSO/R) 

 Göran Gustafson(SRF) 

 Berit Hinderson(FHLIS)  

 Amir Amirriazi (DHR)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas förening) 

 

Förhindrade: Jan Lamby  

 

Dessutom närvarade föredragande handläggare  

  

   

§  1 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes med tillägg under Rapporter och 

Övriga frågor. 

 

Anna Källström fick i uppdrag att jämte ordförande justera 

dagens protokoll.  

 

§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkände protokoll nr 13/2008 som lades till hand-

lingarna. 

 

§3 Inkomna skrivelser 

Anmäldes inkomna protokoll vilka lades till handlingarna: 

 

 Protokoll nr 12/2008 från Kommunstyrelsens handikappråd. 
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Protokoll nr 9/2008 från handikapprådet för Trafik- och Ren-

hållningsnämnden och Stockholm Parkering.  

 

§ 4 Exploateringsnämnden 

Ordföranden gick igenom dagordningen och tjänsteutlåtan-

den till kommande sammanträde samt föregående protokoll. 

 

Rådets yttrande över Verksamhetsplanen 2009 för Exploate-

ringsnämnden godkändes. Rådet beslutade att ärendet skulle 

dukas till nämndens sammanträde den 11 december 2008. 

  

 

§  5 Ärenden tagna på delegation 

Följande delegationsärenden anmäldes och lades till hand-

lingarna; 

 Detaljplan för del av kv Paternoster m m, i stadsdelen 

Hammarbyhöjden i Stockholm, S-Dp 2007-06723-54 

 Detaljplan för Älvsjö Gård 1, Älvsjö Gårdsväg 2 i stads-

delen Älvsjö, S-Dp 2008-11400-54 

 

§  6 Inbjudan till samråd om förslag om Stockholms Över-

siktsplan 

Föredragande: Cristina Björn 

Cristina Björn redogjorde för samrådsunderlaget för Stock-

holms Översiktsplan. 

 

Rådet ser till sin glädje att kontoret i översiktsplanen har re-

fererat till stadens handikappolitiska program. 

 

Ordföranden önskar synpunkter senast den 6 januari 2009 

från ledamöterna. Rådet kommer att lämna ett yttrande på 

översiktsplanen till sista januari. 

 

Rådet tackade för informationen.  

   

  

§  7 Gunilla Wesström, Exploateringskontoret, informerade 

om det gemensamma bolaget för Norra Stationsområdet 

– Karolinska Institutet.    

 

 Gunilla Wesström redogjorde för det nya bolag som har bil-

dats för Norra Stationsområdet – Karolinska Institutet.  

 Det nya bolagets uppgift blir att samordna tidsplanerna för 

alla de bolag som ska bygga i området. 
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Rådet bad sekreteraren bjuda in samordnaren för det nybil-

dade bolaget, Christina Lindström Olsson, till nästa möte. 

 

Rådet har fått en försäkran om att i alla nya markavtal som 

skrivs av Exploateringskontoret ska innefatta stadens nya 

handlingsprogram för tillgänglighet ”Stockholm – en stad för 

alla”. 

 

Rådet tackade för informationen. 

 

Paus 

   

§8 Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för fastig-

heten Påskdagen 3 i stadsdelen Hökarängen, 

  S-Dp 2008-12338-54  

Föredragande: Annica Karlsson, Tengbom 

Svar senast 15 december 2008 

 

Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Rådet framhåller att, inte minst med tanke på att de blivande 

hyresgästerna är svårt funktionsnedsatta, måste det gå att 

köra ända fram till entrén och det ska finnas möjlighet att 

vända med bil. 

 

Rådet påpekade att enligt stadens utemiljöprogram ska såväl 

angöring som parkering kunna ske inom 10 m från entréer. 

 

Rådet tackade för informationen. 

 

§9  Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för Öster-

malm 1:20 , Strandvägen 58  i stadsdelen Östermalm, S-

Dp 2008-06480-54 

Föredragande:  Nina Åhman 

Svar senast 19 december 2008 

 

Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Ingången till ambassadområdet från parken ska kompletteras 

med en ramp vid trappan. 

 

Vaktkuren i förrådsbyggnaden vid ingången ligger nära el-

nätstationen. Kontoret måste undersöka om magnetfältet 
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uppgår till högst 0,2 mikrotesla i vaktkuren. Överstiger mag-

netfältet 0,2 mikrotesla måste vaktkuren flyttas. 

 

Rådet tackade för informationen. 

 

§10 Ann-Marie Stenman informerade om att kontoret till-

sammans med Kulturförvaltningen och Idrottsförvalt-

ningen ska samordna de olika förvaltningarnas tillgäng-

lighetsinformation som ska läggas in i en tillgänglighets-

guide ( Entré Stockholm ) som användarna själva kan 

uppdatera. 

  

Ann-Marie Stenman redogjorde för förstudien till ”Entré 

Stockholm” som är ute på remiss. 

 

Tanken med ”Entré Stockholm” är att denna guide ska an-

vändaren själv kunna uppdatera. Rådet anser att det är bra om 

brukarna kan anmäla olika brister men uppdateringarna mås-

te granskas och godkännas av en redaktör. Rådet påpekade 

också att informationen bör utvidgas till att gälla också andra 

fastigheter och lokaler än dem som f.n. omfattas, t.ex. skolor 

och förskolor, detta inte minst med tanke på valfriheten.  

 

 

Rådet ombads att lämna synpunkter på ”Entré Stockholm” 

före den 20 januari 2009. 

 

Rådet önskar ha en kontinuerlig kontakt fram till färdig pro-

dukt. 

  

 På rådets förfrågan om balans på enkelt avhjälpta hinder har 

718 anmälningar kommit in under året. De flesta anmälning-

arna handlar om nivåskillnader mellan trottoar och lokaler. 

Många butiker har ramper som de lägger ut vid behov. Det 

kan i sin tur ställa till andra problem i form av att ramperna 

blir hala under vintern och att snöröjningen har svårt att göra 

sitt jobb. 

 Alla anmälningar på dörrar som behöver dörrautomatik har 

åtgärdats. Anmälningar angående ombyggnad av kantstenar 

och ränndalar vidarebefordrar kontoret till Trafikkontoret. 

  

Rådet känner oro över att kontoret inte har de resurser som 

behövs för att följa upp och åtgärda enkelt avhjälpta hinder. 

  

Ordföranden fick i uppdrag att ta upp resursfrågan i yttrandet 

över VP 2009.   
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Rådet tackade för informationen. 
 

§11 Rapporter 

Rådets uppdrog till ordförande att lämna ett yttrande över 

Verksamhetsplanen 2009 för Stadsbyggnadskontoret god-

kändes. Rådet beslutade att ärendet skulle dukas till nämn-

dens sammanträde den 11 december 2008. 

  

 Remisser 

Inga remisser har kommit handikapprådet till del under peri-

oden. 

 

§ 12 Övriga frågor 

 

Rådets skrivelse till förvaltningscheferna på Stadsbyggnads-

kontoret, Exploateringskontoret, Trafikkontoret och Fastig-

hetskontoret om hörselutrustning undertecknades av ordfö-

randen. Sekreteraren ombads ombesörja utskick till respekti-

ve förvaltningschef. 

 

Rådet tackade för den trevliga avslutningslunchen på Ama-

ranten och den fina boken från Stadsbyggnadskontoret. 

  

 

 Mötet avslutades kl. 16.20. 

 

 

  Vid protokollet 

 

 

  Anita Westergren 


